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2.Sınıf 1.Ünite

YouTube: Sercanİgrek - English Teacher

Ambulance = Ambulans
 

 Broccoli: Karnabahar
 

 Cafeteria = Kafeterya, yemekhane
 

 Doctor = Doktor
 

 Electric = Elektrik
 

 Football = Futbol
 

 Garage = Baraj
 

 Helicopter = Helikopter
 

 İtaly = İtalya
 

 Jacket = Ceket
 

 Kimono = Kimono
 

 Lemon = Limon
 

 Music = Müzik
 

 Negative = Negatif
 

 Oval = Yumurta biçiminde olan
 

 Poster = Afiş, poster
 

 Park = Park
 

 Quiz = Sınav, test
 

 Robot = Robot
 

 Supermarket = Büyük mağaza
 

 Telephone = Telefon
 

 University = Üniversite
 

 Veterinarian = Veteriner
 

 Vagon = Vagon, yük arabası
 

 Yoghurt = Yoğurt
 

 Zebra = Zebra
 

 Alphabet = Alfabe
 

 Hot = Sıcak
 

 Cold = Soğuk
 

 School = Okul
 

 Hello = Merhaba

 Cümle kurarken nesne ya da varlıkların bir
tane olduğunu anlatmak için, ‘a’ ya da ‘an’
kullanırız. Eğer öndeki kelime sesli harfle

bitiyor ise, ‘an’ kullanılır. Şimdi bunlar
hakkında bilgiler örnekler yapalım ve

cümlede yukarıdaki kelimeleri nasıl
kullanıldığını öğrenelim.

 
 Örnekler:

 
 This is a lemon (Bu bir limon.)

 
 That is a zebra (O bir zebra.)

 
 This is an umbrella (Şemsiye) (Bu bir

şemsiye.)
 

 This is an apple (elma) (Bu bir elma.)
 

 Yukarıdaki örneklerde gördüğümüz gibi
bazı kelimeleri kullanırken, ‘a’ harfini

kullandık. Bazı cümleleri yazarken ise, ‘an’
kalıbını kullandık. Bu şekilde siz de farklı

örnekler yapabilir ve defterinize
yazabilirsiniz.

What is That? (Bu soru sayesinde uzaktaki
nesnenin ne olduğunu sorarız ve anlamaya

çalışırız.)
 

 What is that? (O nedir?)
 

 That is an umbrella (Bu bir şemsiyedir.)
 

 What is that? (O nedir?)
 

 That is a lemon (O bir limondur.)


